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De fractie heeft de volgende vragen

Geachte voozitter,

Bij het relatief kleine Wouwse winkelcentrum "de Omgang" is aan de zijkant bij het parkeerterreintje

een klein containerparkje gesitueerd. Rondom het containerparkje is het al maanden een rommel.

Afual wordt vaak bijplaatst, onkruid tiert welig, het is vies, onveilig en de bestrating ligt al maanden

onaangeroerd open. Het ziet er, nog zacht gezegd, verre van uitnodigend uit.

Dit alles is een doorn in het oog van de winkeliers die zich daar bevinden en van omwonenden.

Gezamenlijk proberen ze het centrum netjes en levendig te maken en te houden en op te fleuren

middels allerlei acties. Het zou mooi zijn als de gemeente/Saver hieraan haar steentje ook bijdraagt,

al is het maar door haar reguliere onderhoudstaak goed op te pakken.

De VLP Roosendaal fractie heeft dan ook enige vragen hierover:

1. Herkent u zich in de geschetste, overlast gevende, situatie ter plekke? Zo ia, wat heeft u tot op

heden gedaan om deze situatie te beëindigen? Zo nee, bent u bereid om kennis te gaan nemen van

de situatie?

2. Deelt u onze mening dat dit geen visitekaartje is voor onze dorpen, en voor het betreffende

winkelcentrum in het bijzonder? Graag een toelichting.

3. Wat gaat u doen om deze problemen daar structureel op te lossen zodatdeze niet meer zullen

voorkomen en per wanneer?

Op veel plaatsen in onze gemeente zijn /worden ondergrondse containers geplaatst en vaak geeft dat

minder overlast.

4. Zijn ondergrondse containers hier een optie? Graag een toelichting

Alvast dank voor uw antwoorden.

Fractie VLP Roosendaal, Eric de Regt

Gemeente
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Bijlage: enkele foto's van de situatie die al maanden duurt.
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Wij beantwoorden de vraag als volgt:

Het incidenteel bijplaatsen van afoal op deze locatie is bekend. De open liggende bestrating is

veroorzaakt door een werknemer van een kabelmaatschapplj en was niet bekend bij de
gemeente. Hierop is meteen actie ondernomen. Het onkruid wordt onderhouden op
beeldkwaliteit B. Dit betekent dat er hier en daar wat onkruid mag staan. De situatie rondom de
containers voldoet aan deze beeldkwaliteit.

Locaties waar meerdere bovengrondse verzamelcontainers bij elkaar staan zorgen vaker voor
een minder net straatbeeld. Daarom worden deze zoveel mogelijk ondergronds geplaatst.

Een half jaar geleden is op deze locatie als proef een PBD container geplaatst. Mede om te
zien hoeveel behoefte er op deze locatie is voor deze grondstofsoort. De ervaring leert dat
deze bak goed wordt gebruikt. Daarom zijn de eerste stappen reeds ondernomen om hier
ondergrondse containers te plaatsen. De ven^/achting is dat de ondergrondse containers voor
het einde van 2022 geplaatst zijn.

4. Zie het antwoord op vraag 3.

Wijvertrouwen erop U hiermede voldoende te hebben geTnformeerd

Hoogachtend,

Burgemeester en wethouders van Roose

De secretaris, De burge
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